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ΕΜΑΝΟΥΕΛ ΜΑΚΡΟΝ:
«Μια ρωσική επέμβαση
στη Λευκορωσία θα
ήταν το χειρότερο που
μπορεί να συμβεί».

Χειρότερο από την
προσάρτηση της
Κριμαίας από την
Ουκρανία, για την

οποία δεν έχει ιδρώσει το αυτάκι του Πούτιν;

ΑΝΔΡΕΑΣ
ΑΝΔΡΙΑΝΟΠΟΥΛΟΣ:
«Αν οι Τούρκοι
επιχειρήσουν να
εξερευνήσουν, έστω
και ηχητικά, τον βυθό,
η Ελλάδα θα πρέπει
βίαια να τους
εμποδίσει».

Τα ίδια θα γράφεις και μετά, όμως; 

ΝΙΚΟΣ ΔΕΝΔΙΑΣ:
«Νομίζω πως η
ελληνική πλευρά
πήρε αυτό που θα
μπορούσε να πάρει.
Μια κατανόηση
κυρώσεων».

Εάν είσαι
ευχαριστημένος με

την κατανόηση, τις κυρώσεις γιατί να τις
δώσουν;

«Είναι σαφές ότι την Τουρκία την
θορύβησε σημαντικά ΜΟΝΟ η
παρουσία ελληνικών μαχητικών
αεροσκαφών στην Πάφο και κυ-
ρίως η αδυναμία της αεράμυνας
της να τα εντοπίσει», εκτιμά η
ηγέτιδα του κινήματος Αλληλεγ-
γύη. «Επαναλαμβάνουμε εμφαν-
τικά: Η Κυπριακή Δημοκρατία
πρέπει επιτέλους να αποκτήσει
δικό της Πολεμικό Ναυτικό και
Αεροπορία». Πότε, επιτέλους, η
Κυπριακή Δημοκρατία θα προ-
χωρήσει στο άμπρα κατάμπρα;  

Για τον Ακιντζί 
Ο Ακιντζί έχει πρόβλημα όταν
μιλά. Φαίνεται όμως πως έχει
πρόβλημα και όταν δεν μιλά. Η
τουρκική Μιλλιέτ τον επικρίνει
γιατί «δεν βγάζει άχνα» για τις
εξελίξεις στην Ανατολική Μεσό-
γειο. Γράφει ότι για την ένταση
στην Ανατολική Μεσόγειο ο «πρό-
εδρος της ΤΔΒΚ», «δεν έβγαλε
άχνα».  «Για παράδειγμα, τα γαλ-
λικά μαχητικά προσγειώνονται
στην νότια Κύπρο παραβιάζοντας
την Συνθήκη Εγκαθίδρυσης του
1960, αλλά τσιμουδιά από τον
Ακιντζί» λέει.

Εκτός από τους Τούρκους της
Άγκυρας έχουμε και εμείς ένα
θέμα με τον Ακιντζί. Όταν λέει
κάτι θετικό, προσποιούμαστε πως
δεν το ακούσαμε και όταν πει
καμιά λέξη ως Τουρκοκύπριος
που είναι, σκίζουμε τον πισινό
μας. 

Ναυτικό 
και Αεροπορία  

Μπορεί 
Σύμφωνα με το πρακτορείο Reuters ο
επικεφαλής της ευρωπαϊκής διπλωματίας
Ζοσέπ Μπορέλ δήλωσε ότι η Ευρωπαϊκή
Ένωση ετοιμάζει κυρώσεις σε βάρος της
Τουρκίας, οι οποίες μπορεί να συζητηθούν
στην προσεχή σύνοδο κορυφής της Ένω-
σης στις 24 Σεπτεμβρίου. Μπορεί, δη-
λαδή, και να μην συζητηθούν στις 24
Σεπτεμβρίου, μπορεί και να συζητη-
θούν αργότερα, μπορεί και να μην
συζητηθούν ποτέ, μπορεί και να συ-
ζητηθούν και να ξασυζητηθούν και
ξανά-μανά συζητηθούν… ώσπου να φκ’
η ψυσιή μας. 

Κανονικότητα 
"Τα καλά νέα είναι ότι υπάρχει φως
στην άκρη του τούνελ και είναι πιθανό
η κρίση να περάσει γρηγορότερα απ`
ό, τι αρχικά προέβλεπαν πολλοί ειδικοί
και σήμερα φαίνεται ότι είναι πιθανό
να επιστρέψουμε στη συνήθη κανονι-
κότητά μας το καλοκαίρι του 2021",
είπε ο καγκελάριος της Αυστρίας Σεμ-
πάστιαν Κουρτς στο μήνυμα που απηύ-
θυνε στον αυστριακό λαό.
Για εμάς στην Κύπρο, τι σημαίνει κανο-
νικότητα; Επιστροφή στις μισθολογικές
κλίμακες, στις προαγωγές, στις απειλές
για απεργίες και στις συνομιλίες του
κυπριακού, χάριν των συνομιλιών;

Γονατίστε τον τραμπούκο 
Μάλιστα. Έχουν κάτσει επάνω στο σβέρ-
κο του η Ευρωπαϊκή Ένωση, τα Ηνωμένα
Έθνη και, κάπως ηπιότερα, η Ρωσία για
τους γνωστούς λόγους. Κύριε, κερί και
λιβάνι, Ερντογάν, σταμάτα τις προκλήσεις,

δεν είναι καιρός για συρράξεις και τέτοια.
Τίποτα. Αμετανόητος. Θρασύς. Όχι μόνο
δεν υποχωρεί, αλλά ωρύεται. Θα μας
κάνει το ένα, θα μας κάνει το άλλο. Εν-
τούτοις, οι πάνσοφοι του ΔΗΚΟ επιμέ-
νουν: να τον γονατίσουμε στο τραπέζι
των συνομιλιών. Να του προκαλέσουμε
πραγματικό κόστος. Οι άνθρωποι είτε

βλέπουν πολλές ταινίες επιστημονικής
φαντασίας, είτε πετάνε στα σύννεφα.
Θα γονατίσουμε εμείς έναν ταύρο που
μπαίνει, όποτε του καπνίσει, στη Συρία
και στο Ιράκ και τα κάνει λίμπα. Για να
μην αναφέρουμε και τη λαμπρή ιδέα
του "Φ" για επιλογή της μη πεπατημένης
που μήτε αυτή, δυστυχώς, κάνει τον
σουλτάνο να χάσει τον ύπνο του.

» Απορίες
Απορία πρώτη: Τι ακριβώς είναι η
Κατερίνα Στικούδη θα μας εξηγήσει
κανείς;
Απορία δεύτερη: Και την κυβέρνηση,
που θα στηρίξει τις επιχειρήσεις,
ποιος θα τη στηρίξει;
Απορία τρίτη: Τελικά, ο τουρισμός
αποδείχτηκε όνειρο θερινής νυ-
κτός;
Απορία τέταρτη: Εκτός από διαβα-
τήρια, παραχωρούσαμε και ταυτό-
τητες;
Απορία πέμπτη: Παίζει και η προ-
οπτική να κλειστούμε, ξανά, όλοι
στα σπίτια μας;
Απορία έκτη: Κι αν ο μετεωρίτης,
στις 2 Νοεμβρίου, πέσει στη Γη;

ΔΟΥΡΕΙΟΣ              ΤΥΠΟΣ

Εν η τάτσα του
Ναβάλνι, τούτη; 

ΑΠΟΨΕΙΣ
Περί πολιτικής
ισότητας

Α Ν ΔΕΝ ΥΠΑΡΧΕΙ πολιτική ισότητα δεν
θα μπορεί να υπάρξει και η βούληση
του «λαού» και ο ίδιος δεν αποκαλεί

λύση μια τέτοια εξέλιξη, είπε ο ηγέτης του
Ρεπουμπλικανικού Τουρκικού Κόμματος (CTP)
και υποψήφιος για τις επικείμενες «προεδρι-
κές» εκλογές στα κατεχόμενα, Τουφάν Ερχι-
ουρμάν. Αναφερόμενος στην λύση του Κυ-
πριακού, ο Ερχιουρμάν είπε ότι «η δική μου
προτίμηση είναι η συνολική λύση μια ώρα
αρχύτερα. Έξω ακούω [κάποιους] σάμπως
και υπάρχουν διαφορετικές διοικητικές εναλ-
λακτικές επιλογές. Αν αναφερόμαστε σε συ-
νολική λύση, οι πιθανότητες είναι ενιαίο κρά-
τος, συνομοσπονδία, ομοσπονδία και δύο
χωριστά κράτη. Υπάρχει και η Κυπριακή Δη-
μοκρατία που είναι εντός της ΕΕ. Η συνολική
λύση πρέπει να είναι εντός της ΕΕ. Επειδή το
ενιαίο κράτος σημαίνει να γίνει μειονότητα
ο τουρκοκυπριακός λαός, δεν το πιάνω καν
στο στόμα μου. Η συνομοσπονδία και τα δύο
χωριστά κράτη απαιτούν αρχικά την αναγνώ-
ριση της ΤΔΒΚ. Γι’ αυτό πρέπει να αρθεί η
απόφαση των Πέντε Μονίμων Μελών του
Συμβουλίου Ασφαλείας του ΟΗΕ αναφορικά
με το ότι δεν θα μπορούσε να αναγνωριστεί
η ΤΔΒΚ. Βλέπουμε ότι αυτό δεν είναι ρεαλι-
στικό να πραγματοποιηθεί στην σημερινή
συγκυρία. Απομένει η ομοσπονδία».

ΜΕΣΑ ΣΕ ΜΙΑ παράγραφο ο Τουρκοκύπριος
πολιτικός καταγράφει τη διάσταση του κυ-
πριακού προβλήματος και προσφέρει για
προβληματισμό και κρίση την εισήγηση του
για τη λύση. Ο Ερχιουρμάν δεν είναι ένας
Τατάρ, ή Ντενκτάς, ή Έρογλου. Δεν συγ-
κρούεται με την Τουρκία ούτε και κρέμεται
από το βρακοζώνι της. Τηρεί λογικές απο-
στάσεις και διατηρεί εξίσου λογικές προσεγ-
γίσεις στο κυπριακό. Είναι εναντίον της συ-
νομοσπονδίας, της διχοτόμησης, αλλά και
του ενιαίου κράτους για ευνόητους λόγους.
Αναγνωρίζει πως η μόνη λύση είναι η ομο-
σπονδία αλλά για την επίτευξή της είναι προ-
ϋπόθεση η πολιτική ισότητα των δυο κοινο-
τήτων. Είναι ανάγκη να συνειδητοποιήσουμε
και εμείς πως πρόκειται για τη μόνη λύση. Η
πολιτική ισότητα, άλλωστε, δεν είναι μια
διεκδίκηση των Τουρκοκυπρίων ή μια παρα-
χώρηση των Ελληνοκυπρίων. Είναι ουσιώδης
πρόνοια του συντάγματος της Κυπριακής Δη-
μοκρατίας. 

Διαδηλώνουμε υπέρ
της παρανομίας;

Δ ΕΝ ΥΠΑΡΧΕΙ άλλη επιλογή από τη δη-
μιουργία κτιστής νησίδας στη Λεωφόρο
Δέσποινας και Νίκου Παττίχη, στη Λε-

μεσό, εξήγησε ο υπουργός Μεταφορών, Γιάν-
νης Καρούσος, αναφέροντας πως στόχος
είναι να αποτραπεί η δυνατότητα για δεξιό-
στροφη στροφή η οποία ήταν η αιτία για
πάρα πολλά οδικά δυστυχήματα τα τελευταία
χρόνια, δυο εκ των οποίων θανατηφόρα.

Η ΑΠΟΦΑΣΗ για την κτιστή νησίδα είναι
σωστή, επεσήμανε, υπογραμμίζοντας πως η
οδική ασφάλεια είναι προτεραιότητα. Σημεί-
ωσε πως δεν επηρεάζεται η λειτουργικότητα
του δρόμου αφού αντί της άσπρης συνεχό-
μενης γραμμής θα υπάρχει νησίδα. Όσοι δια-
μαρτύρονται επομένως για την κτιστή νησίδα
επιμένοντας στη διατήρηση μόνο της άσπρης
συνεχόμενης γραμμής, είναι σαν να διαδη-
λώνουν υπέρ της παρανομίας. Δηλαδή, να
υπάρχει συνεχόμενη διαχωριστική γραμμή,
αλλά να μην κτιστεί για να μπορεί να παρα-
βιάζεται παράνομα. Το ίδιο συμβαίνει και με
τους ανεύθυνους που μαζεύτηκαν προχτές
έξω από το προεδρικό διαδηλώνοντας υπέρ
του δικαιώματός τους να μολύνουν ελεύθερα
τους συμπολίτες τους.
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